
VALKOMITEENS INNSTILLING LAGT FRAM PÅ ÅRSMØTET I FAP 2011 
 
VALG TIL DET NASJONALE STYRET I FAP  
 
 
Valkomiteen vart nedsett på årsmøtet hausten 2009 og har bestått av Svein Olav Antonsen 
(NTNU), Johanne Cecilie Jørgensen (UiO) og Elisabet Veland (UiB). I utgangspunktet hadde 
styret i oppdrag å forsøka å erstatta Antonsen med ein representant frå ein høgskole, det skjedde 
ikkje. Johanne Cecilie Jørgensen var leiar for arbeidet i komiteen. 
 
 
Styret 2008-2010 har bestått av: 
 
Styrets leder:  Kjersti S. Rimer   UMB    
Nestleder:  Iris Sigdestad UMB     
Styremedlem:  Arve T. Thorsen UiO   
Styremedlem:  Bente E. Holmen UiA   
Styremedlem:  Harald Åge Sæthre UiB  
1. vara:  Kirsten Bakken HSH   
2. vara:  Håvard Ravn Ottesen HiST 
 
Dei som er på val ved dette årsmøtet er Rimer, Sigdestad og varamedlem Bakken. I tillegg har 
Thorsen slutta ved UiO og dermed i styret i løpet av perioden, derfor skulle valkomiteen også 
finna erstatning for han. Styremedlemmene vert valde for ein toårsperiode. 
 
Valkomiteen arbeidde etter rettesnorene  

• kontinuitet  
• kjønnsbalanse 
• fordeling universitet / høgskolar / andre institusjonar 
• fordeling regionar 
• stillingskategori 

 
Dei som no i styret ikkje er på val representerer UiA, UiB og HiST (vara), begge kjønn, og ulike 
stillingskategoriar.  
 
Det vart sendt ut mail til alle lokallag med forespørsel om forslag til kandidatar – unntatt dei tre 
lokallaga som er representerte i valkomiteen. Dette var resultatlaust, men valkomiteen har likevel 
gjort henvendelsar til moglege kandidatar frå andre institusjonar enn dei tre universiteta, men 
desse har takka nei.   
 
Sidan valkomiteen er godt fornøgd med det sitjande styret, vart både Rimer og Sigdestad 
oppfordra til gjenvalg, og dette sa dei ja til.  
 
Vidare fekk vi forslag til ein mannleg representant frå UiO sitt lokallag; han representerer gruppa 
teknisk tilsette som det kan nemnast at ein også tidlegare har prøvd å få med i styret. 
 



Vi fekk også eit framlegg til ei kvinne frå NTNU. Verken UiO eller NTNU er representerte i 
styret per i dag. 
 
Valkomiteens forslag til nytt styre får dermed  

• god kjønnsbalanse  
• representasjon frå UiA, UiB, UiO, UMB, HiST og NTNU 
• representantar frå ulike stillingskategoriar og også den tekniske gruppa 
• ikkje minst – god kontinuitet 

 
Ideelt sett ser vi at styret burde hatt fleire representantar som ikkje arbeider ved eit universitet, 
men bortsett frå dette meiner vi valkomiteens forslag følgjer rettesnorene godt, og ikkje minst ser 
vi på alle desse kandidatane som dyktige representantar for medlemmene i FAP.  
 
Med valkomiteens forslag er det to personar som er nye i høve til noverande styre. 
  
 
Jon Nornes: 

Jeg er 38 år og en av 4 kontaktpersoner ved FAP-UiO. Bakgrunnen til mitt kandidatur til 

sentralstyret er at jeg mener FAP er en viktig arena for å løfte saker som angår ansatte innen 

teknisk-administrativt ansatte innenfor Forskerforbundet (FF). Gruppen tekn./adm. ansatte har 

ofte en tendens til å forsvinne i det store bildet i FF, og jeg mener at FAP er en viktig bidragsyter 

for å kunne endre dette bildet. Dette gjelder FFs politikk på sentralt og lokalt plan. 

 

FAP skal være en viktig bidragsyter til FF. FAP-UiO har bl.a. arbeidet aktivt for dette og er i 

dag tungt med i FFs strategi i forbindelse med omorganiseringsprosessene ved UiO for 
tekn./adm.ansatte (dette gjelder både IHR-prosessen og UiO-IT). I tillegg mener jeg saker som 

karriere- og kompetanseutvikling er områder FAP skal fortsette å arbeide videre med. 

 

Jeg har i hele min tid, som ansatt ved UiO, vært involvert i grenselandet forskning/ 

administrasjon. I tillegg er jeg i dag ansatt i en teknisk stilling og dekker dermed en lite synlig 

gruppe i FAP. Jeg mener at denne erfaringen, i tillegg til min erfaring fra arbeid i FF (UiO) gjør  

meg til en god kandidat. 

 

Litt om meg selv og min bakgrunn ved UiO og i FF: 

 

Forskerforbundet: 

Lokal tillitsvalgt ved USIT, UiO siden 2007 

FAP-kontaktperson ved FAP-UiO siden 2010 

Medlem av FF siden 2001 

Medlem av FAP siden 2009 
 

Er i tillegg tjenestemannsrep. (for FF) i innstillingsprosesser ved USIT 

 

Studie-/Yrkesbakgrunn: 

Overingeniør ved Cristin (tidl. Frida), USIT, Universitetet i Oslo fra 2007 

Forskningskoordinator ved Det odontologiske fakultet, Universitet i Oslo 2000-07 



Arkivar (MED, OPA, SV) ved UiO 1998-2000 

Cand.Philol. fra Det teologiske fakultet, Universitetet i Oslo 2000 

 
[Kjersti Forbregd presenterte seg munnleg i møtet.] 
 
 
Valkomiteen vil avslutta med å oppfordra styret til å invitera valkomiteen på alle kontaktperson-
seminar som vert arrangerte – mtp nettverksbygging som kan hjelpa komiteen i arbeidet med å 
finna styrerepresentantar.  
 
 
 
 
Forslag til styre for perioden 2011-2012: 
 
 
Styrets leder:  Kjersti S. Rimer   UMB    
 

Bente E. Holmen  UiA   
Jon Nornes   UiO   
Iris Sigdestad  UMB     
Harald Åge Sæthre  UiB  

 
1. vara:  Kjersti Forbregd  NTNU 
2. vara:  Håvard Ravn Ottesen HiST 
 
 
Styret konstituerer seg sjølv, ut over leiarspørsmålet. 
 
 


